
Protokół Nr 33 
z posiedzenia Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych Rady 

Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu 
6 kwietnia 2009 r. 

Posiedzenie Komisji prowadził jej przewodniczący radny Andrzej Pożarlik.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji wg załączonej listy obecności oraz 
goście zaproszeni. 

Proponowany porządek posiedzenia: 
1. Przegląd stanu dróg na terenie Gminy Stryków po sezonie zimowym 
      (wyjazd w teren ). 
2. Sprawy różne. 

 
 Ad.1  Przegląd stanu dróg na terenie Gminy Stryków po sezonie zimowym 
      (wyjazd w teren ). 
 

 Komisja w trakcie wyjazdowego posiedzenia dokonała oceny stanu dróg na terenie 
Gminy Stryków po sezonie zimowym i stwierdziła, że stan dróg jest zadowalający. Nie mniej 
jednak są drogi, które wymagają uzupełnienia powstałych w asfalcie ubytków lub 
wyrównania w przypadku dróg gruntowych.  

• na drodze w Orzechówku  przy posesji Nr 7 zapadł się asfalt, na długości 50-60 m 
powstała koleina ; 

• w Dobrej na ul. Starowiejskiej od baru do sklepu  są dziury w jezdni ; 
• na ul. Ogrodowej  należy wyrównać równiarką ; 
• za przejazdem kolejowym w kierunku Anielina Swędowskiego należy uporządkować 

wysypisko śmieci ; 
• dziury w jezdni na drodze nr 708 ; 
• droga Tymianka – Lipa  , skrzyżowanie dróg Zagłoba z tzw. ,,trytfą ” oraz na drodze 

powiatowej z Koźla do Bratoszewic przez Wolę Błędową  są dziury wymagające 
naprawy; 

• naprawy wymaga droga przy przejeździe kolejowym Bratoszewice –Wola Błędowa ; 
• w Strykowie skrzyżowanie ul.Żeromskiego - Mickiewicza należy  uzupełnić braki w 

asfalcie ; 
 Na posiedzeniu w dniu 6 kwietnia 2009 r. Komisja Ładu , Bezpieczeństwa 
Publicznego i Dróg Publicznych  Rady Miejskiej w Strykowie przyjęła jednogłośnie ( 5 
głosów za )  następujące wnioski formalne : 

1. Wystąpić do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o uzupełnienie braków w jezdni we 
wsi Dobra – ul.Witanówek ,od posesji nr 4 do posesji nr 10. 

2. Wystąpić do właściciela posesji w Orzechówku o uprzątnięcie składowiska starych 
okien. 

3. Wystąpić do właściciela nieruchomości w Woli Błędowej ( na przeciw budynku 
byłej szkoły podstawowej) o uporządkowanie gruzowiska po budynku 
gospodarczym i przewróconym parkanie wzdłuż drogi do Bratoszewic. 
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4. Komisja wnioskuje o oczyszczenie rowu odwadniającego przy ul. Kolejowej w 
Strykowie w kierunku ul. Ogrodowej i o oszacowanie kosztów zakrycia tego rowu 
biegnącego przez teren dwóch posesji tj. Pana Michała Potockiego i Pana Jana 
Sałacińskiego. 

5. Komisja wnioskuje o ustalenie właściciela , wystąpienie o udrożnienie przepustu 
oraz oczyszczenie rowu odwadniającego usytuowanego pomiędzy rzeką 
Moszczenicą , a boiskiem w Swędowie . 

6. Wystąpić o usunięcie kamieni z rowu przed posesją nr 8 przy ul.Polnej w 
Bratoszewicach. 

7. Mając na uwadze bezpieczeństwo dzieci uczęszczających do szkół w Niesułkowie , 
Koźlu , Dobrej i Szkole Podstawowej Nr 1 w Strykowie ,w drzwiach wejściowych 
zainstalować zamki otwierane elektrycznie ,celem uniemożliwienia osobom nie 
uprawnionym wejście do budynku szkoły (system taki zastosowany jest w Zespole 
Szkół Nr 2 w Bratoszewicach ). 
    Ad. 2 Sprawy różne. 
 
Radny Mirosław Kucharski pytał czy został już przez Burmistrza rozpatrzony 
wniosek z poprzedniego  posiedzenia Komisji w sprawie utwardzenia  przejścia przy 
Zespole Szkół nr 1 w Strykowie . 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział , że 
prawdopodobnie będzie to zadnie do przyszłorocznego budżetu , ponieważ należy 
również utwardzić plac przed szkołą , na którym odbywają  się różne  szkolne imprezy 
okolicznościowe. Inwestycja ta wymagać będzie dość dużych kosztów finansowych. 
Radny Mirosław Kucharski poddał pod rozwagę etapowanie tego zadania lub 
zaciągnięcie większego kredytu ze strony Gminy i wykonanie jeszcze w tym roku. 
Przewodniczący Komisji Andrzej Pożarlik nie  był skłonny aby zadanie to 
wykonywać w ramach środków  pochodzących z kredytu. 
Burmistrz mówił o tym , że w ramach tegorocznego budżetu mamy zabezpieczone 
środki finansowe w kwocie 30.000 zł na projekt sali gimnastycznej przy szkole w 
Niesułkowie .Na dzień dzisiejszy wiemy , że projekt  może kosztować ok.50.000 zł , 
brakuje więc Ok.20.000 zł. 
Aby rozpocząć budowę przedszkola w Strykowie  musimy przenieść na czas budowy 
dzieci do innego budynku .Będzie to najprawdopodobniej  internat Zespołu Szkół 
Rolniczych w Bratoszewicach . 
Radny Jarosław  Filipiński pytał co z dowozem dzieci do przedszkola ? 
Burmistrz odpowiedział , że  ta sprawa będzie rozważana . 
Radny Mirosław Kucharski pytał czy pozostała w kwocie 606.000 zł nadwyżka za 
rok 2008 została już całkowicie rozdysponowana ? 
Burmistrz odpowiedział , że na dzień dzisiejszy   jest  dużo pilnych potrzeb mi.in 
sprawa wykonania oceny środowiskowej do planu gminy – ok.11.000 zł. 
Przewodniczący Komisji mówił o przeciekającym dachu na strażnicy OSP w 
Strykowie , który też jak najszybciej należałoby naprawić . 
Burmistrz odpowiedział , że w dniu jutrzejszym zbiera się Zarząd M-G OSP i sprawa 
ta będzie omawiana . 
Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z.Kubiak 
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